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Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Kommunestyresalen, Sunndal rådhus 

Dato: 24.10.2018 

Tidspunkt: 10:00 – 17:30 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ståle Refstie Ordfører AP 
Janne Merete Rimstad Seljebø Medlem AP 
Bjørn Røkkum Medlem AP 
Anisa Ali Aden Medlem AP 
Lusie Gjersvoll Medlem AP 
Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 
Trygve Stavik Medlem AP 
Jonny Meland Medlem AP 
May Jorid Strand Medlem AP 
Sander Løken Berntsen Medlem AP 
Jorunn Ellinor Silseth Medlem AP 
Edgar Normann Gundersen Medlem AP 
Ole-Anders Andreassen Medlem AP 
Erling Outzen Medlem SV 
Jonas Bjørnson Koksvik Medlem SV 
Arne Christen Drøpping Medlem KRF 
Halvard G Hagen Medlem SP 
Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 
Einar Mo Medlem SP 
Stig Rune Andreassen Medlem FRP 
Erling Rød Medlem FRP 

 
  



 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Arne Magne Rønningen Medlem AP 
Eystein Endreson Opdøl Medlem SP 
Lill-Elin Vangen Medlem FRP 
Tone Hustad Medlem H 
Malene Aaram Vike Medlem AP 
Maja Solli Medlem V 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Laila Rønningen Arne Magne Rønningen AP 
Anne Darleen Breisnes Malene Aaram Vike AP 
Marit Hjellmo Eystein Endreson Opdøl SP 
Mildrid Helen Solli Maja Solli V 
Torbjørn Skorve Tone Hustad H 
Christian Husby Lill-Elin Vangen FRP 

 
Merknader 

 

Til dagsorden: 

Ordfører Ståle Refstie foreslo at interpellasjon IN 6/18 fra Jørgen Singsdal, SP, behandles rett 
etter drøftings- og informasjonssak DIS 2/18, da sakene henger sammen.  Kommunestyret ga 
sin tilslutning til dette.  På bakgrunn av vedtaket i DIS 2/18, trakk Jørgen Singsdal sin 
interpellasjon.   

 

Habilitetsvurderinger: 

Ordfører Ståle Refstie ba om å få sin habilitet vurdert i følgende saker med bakgrunn i at han 
sitter som styreleder i Sunndal Næringsselskap AS: sak 81/18, 82/18, 83/18 og 85/18. 

Ståle Refstie opplyste om at han har blitt erklært inhabil av kommunestyret tidligere i 
tilsvarende saker. Ståle Refstie vurderes inhabil i sak 81/18, 82/18 og 83/18 i henhold til 
Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e) og i sak 85/18 etter forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

Representanten Erling Rød, FrP, ba om å få sin habilitet vurdert i sak 83/18 på bakgrunn av at 
han sitter som styremedlem i Sunndal Næringseiendom AS.  Erling Rød vurderes inhabil etter 
forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

Representanten Marit Hjellmo, SP, ba om å få sin habilitet vurdert i sak 84/18 med bakgrunn i 
at hun er ansatt i plan-, miljø- og næringstjenesten og har deltatt i saksutredningen.  Marit 
Hjellmo vurderes inhabil etter kommunelovens § 40 nr. 3 bokstav b). 

Representanten Mildrid Solli, V, ba om å få vurdert sin habilitet i sak 87/18 med bakgrunn i at 
hun er leietaker i bygget.  Mildrid Solli vurderes inhabil etter forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 



 

Permisjoner: 

Representanten Jorunn Silseth, AP, fikk innvilget permisjon fra kl. 13.00 og deltok i 
behandlingen av DIS 2/18 og PS 77/18. 

Representanten Einar Mo, SP, fikk innvilget permisjon fra kl. 15.00 og deltok i behandlingen av 
DIS 2/18 og PS 77/18 - PS 85/18 

Representanten Christian Husby, FrP, fikk innvilget permisjon fra kl. 15.00 og deltok i 
behandlingen av DIS 2/18 og PS 77/18 - PS 85/18 

Representanten Mildrid Solli, V, fikk innvilget permisjon fra kl. 15.40 og deltok i behandlingen 
av DIS 2/18 og PS 77/18 - PS 88/17 

Representanten Trygve Stavik, AP, fikk innvilget permisjon fra kl. 16.50 og deltok i behandlingen 
av DIS 2/18 og PS 77/18 - PS 90/18. 

Representanten Anne Darleen Breisnes, AP, fikk innvilget permisjon fra kl. 16.50 og deltok i 
behandlingen av DIS 2/18 og PS 77/18 - PS 90/18. 

Representanten Linn Rødseth, AP, fikk innvilget permisjon fra kl. 17.10 og deltok i behandlingen 
av DIS 2/18, PS 77/18 - PS 90/18 og IN 5/18. 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet 
Ildri Solbakk Personalsjef – deltok under behandlingen av DIS 2/18 

og behandlingen av PS 77/18 
Anne Guri Aase Plansjef – deltok under hele møtet  
Britt Iren 
Bæverfjord 

Helsesjef – deltok under behandlingen av DIS 2/18 og i 
behandlingen av PS 77/18 – 87/18 

Anne Berit Vullum Pleie- og omsorgssjef – deltok under behandlingen av 
sak DIS og i behandlingen av PS 77/18 

Ole Magne 
Ansnes 

Kultursjef – deltok under behandlingen av DIS 2/18 og i 
behandlingen av PS 77/18 

Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under behandlingen av DIS 2/18 
og i behandlingen av PS 77/18 og PS 87/18 

Eilif M. Lervik Teknisk sjef – deltok under behandlingen av DIS 2/18 og 
i behandlingen av PS 77/18 og SP 2/18  

Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under 
behandlingen av DIS 2/18 og i behandlingen av PS 
77/18 – 80/18 

Liv Ingrid Horvli Skolesjef – deltok under behandlingen av DIS 2/18 og i 
behandlingen av PS 77/18 – IN 5/18  

Sigrun Rødset Informasjonsleder – deltok under behandlingen av DIS 
2/18 

Harriet Berntsen Ass. Rådmann – deltok under debatten og votering i DIS 
2/18 

 
  



 
Andre som møtte: 
Navn Stilling 
Svein Anders 
Grimstad 

Kommunelege 1 – deltok under behandlingen av DIS 
2/18 

Per Helge Malvik Daglig leder, Sunndal Næringsselskap AS – deltok under 
behandlingen av sak 81/18 – 83/18 

 

 
 

Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Brit Helene Resell 

utvalgssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
   Sander Løken Berntsen      Ståle Refstie            Halvard G. Hagen 

              ordfører 
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DIS 2/18 

 

Drøftings- og informasjonssak 

Drøftings- og informasjonssak - Drift av legevakt i 
Sunndal 

  

 

2018/2493 

 

 

PS 77/18 

 

Saker til behandling 

2. tertialrapport for Sunndal kommune 

  

 

2018/997 

PS 78/18 Finansrapport 1. tertial 2018  2018/2277 

PS 79/18 Finansrapport 2. tertial 2018  2018/2277 

PS 80/18 Budsjettregulering drift -fordeling av sentralt plasserte 
lønnsmidler 

 2018/791 

PS 81/18 2. tertialrapport 2018 - Sunndal Næringsselskap AS  2018/2306 

PS 82/18 Årsrapport  2017 for Sunndal næringsselskap AS  2008/1837 

PS 83/18 Årsrapport 2017 for Sunndal næringseiendom AS  2010/1058 

PS 84/18 Landbruksplan for Sunndal 2018-2022, 
merknadsbehandling og sluttbehandling 

 2017/75 

PS 85/18 Vurdering av næringsarbeidets organisering i Sunndal 
kommune 

 2018/2287 

PS 86/18 Plan for psykisk helse for barn og unge i Sunndal 
kommune 2018 -2020 

 2018/2273 

PS 87/18 Renovering av Sunndal helse- og legesenter - 
avklaringer 

 2018/906 

PS 88/18 Politikergodtgjøring i Sunndal kommune  2017/2091 

PS 89/18 Kommunestyrevalget og fylkestingsvalget 2019 - 
Todagersvalg 

 2018/647 

PS 90/18 Kommunestyrevalget og fylkestingsvalget 2019 - Antall 
stemmekretser 

 2018/2286 

  

Interpellasjoner 

  

IN 5/18 Interpellasjon til kommunestyremøtet 24.10.2018 - 
forsøk med leksefri skole 

 2018/2440 



IN 6/18 Interpellasjon til kommunestyre 24.10.2018 - 
deltagelse i nasjonal pilot for utvikling av 
legevakttjeneste 

 2018/2379 

IN 7/18 Interpellasjon til kommunestyremøtet 24.10.2018 - 
riktig arbeids- og oppgavedeling i arbeidet med 
kommuneplanens samfunnsdel 

 2018/2529 

  

Spørsmål til ordfører 

  

SP 2/18 Spørsmål til ordføreren i kommunestyret 24.10.2018 - 
betalingsordning for kommunale avgifter 

 2018/2436 

  

Referatsaker 

  

RS 53/18 Protokoll fra representantskapsmøte 07.09.2018 - 
Møre og Romsdal Revisjon IKS 

 2015/545 

RS 54/18 Vedtak i Samferdselsutvalget 05.09.2018 - 
Todalsfjordprosjektet - finansiering av planprosess og 
videre finansiering 

 2015/542 

RS 55/18 Søknad om skifte til kommunalt eierskap, ev. fastere 
tilknytning til kulturtjenesten - Sunndal Frivilligsentral 

 2018/2166 

RS 56/18 Stadfestede nye politivedtekt for Sunndal kommune - 
trådt i kraft 13.09.2018 

 2017/1611 

RS 57/18 Høring regional utviklingsplan for Helse Midt-Norge - 
korrigert utgave (frist 15.10.2018) 

 2018/1414 

RS 58/18 Uttalelse fra Orkide - Nordmøre Regionråd til Regional 
utviklingsplan for Helse Midt-Norge 

 2018/1414 

RS 59/18 Ber om støtte til Norges Miljøvern Forbund (NMF) sine 
undersøkelser utenfor Raudsand 

 2018/2437 

 
  



 

DIS 2/18 Drøftings- og informasjonssak - Drift av legevakt i Sunndal 
Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Kommunelege Svein Anders Grimstad orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Jørgen Singsdal, SP, la fram følgende fellesforslag til vedtak fra SP, V, H og KrF: 

«1. Sunndal kommunestyre ønsker å delta i pilotprosjekt Romsdal.  Rådmannen arbeider ut 
endeleg løysing i lag med dei andre kommunane 

2. Sunndal kommune skal arbeide for at ein satellitt blir lagt til Sunndalsøra 

3. Endeleg framforhandla avtale med oversikt over økonomiske og praktiske konsekvensar av 
samarbeidet bli lagt fram for kommunestyret for endeleg godkjenning 

4. Samarbeidsløysinga evaluereast jamnleg gjennom heile prosjektperioden 

5. Administrasjonen skal parallelt medan piloten går, arbeide med ei løysing for fortsatt legevakt 
på Sunndalsøra.» 

 

Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø la fram følgende alternative forslag til det framlagte 
fellesforslaget fra SP, V, H og KrF: 

«Endring i punkt 2: 

Sunndal kommune skal arbeide for at en bemannet legevakt-satellitt blir lagt til Sunndal: 
Kveldsvakt mandag til og med fredag, fram til kl. 21, legevakt med 4 (eventuelt 6) timers 
åpningstid lørdag og søndag, samt helligdager. 

Nytt punkt 3: 

Sunndal kommune skal arbeide for at en får beholde ambulansestasjonen og de to ambulansene 
som vi har i dag i Sunndal. 

Tillegg til punkt 5 (eventuelt punkt 6 dersom forslag til nytt punkt 3 blir vedtatt): 

… Sunndal kommunestyre skal orienteres om arbeidet underveis.» 

 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende endringsforslag: 

«Til det framlagte fellesforslaget fra SP, V, H og KrF, punkt 2: 

Sunndal kommune forutsetter at en satellitt blir lagt til Sunndal. 

Tillegg til nytt siste punkt: 

«Ambulansen: Det skal arbeides for en økning i antall biler og bemanning.» 

 

VOTERING:       

Det ble foretatt en punktvis avstemming: 

Punkt 1 i fellesforslaget fra SP, V, H og KrF ble enstemmig vedtatt. 

Punkt 2 i fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. 



Tilleggsforslaget fra AP til punkt 2 i fellesforslaget fra SP, V, H og KrF ble vedtatt med 24 mot 3 
stemmer. 

Ordlyden i fellesforslagets punkt 2 «arbeide for» ble satt opp imot ordlyden i forslaget fra FrP 
«forutsetter at».  Fellesforslagets ordlyd ble vedtatt med 24 mot 3 stemmer avgitt for FrPs 
forslag. 

Forslaget til nytt punkt 3 fra AP ble enstemmig vedtatt. 

Forslaget til nytt siste punkt fra FrP om ambulansen falt med 3 mot 24 stemmer. 

Fellesforslaget fra SP, V, H og Krf sitt punkt 3, som endres til punkt 4, ble enstemmig vedtatt. 

Fellesforslagets punkt 4, som endres til punkt 5, ble vedtatt med 26 mot 1 stemme. 

Fellesforslagets punkt 5, som endres til punkt 6, ble vedtatt med 26 mot 1 stemme. 

Tilleggsforslaget fra AP til nytt punkt 6 ble vedtatt med 26 mot 1 stemme. 

Til slutt ble de vedtatte forslagene tatt opp til samlet votering og enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 

1. Sunndal kommunestyre ønsker å delta i pilotprosjekt Romsdal.  Rådmannen arbeider ut 
endeleg løysing i lag med dei andre kommunane. 

2. Sunndal kommune skal arbeide for at ein bemanna legevakt-satellitt blir lagt til Sunndalsøra: 
Kveldsvakt mandag til og med fredag, fram til kl. 21, legevakt med 4 (eventuelt 6) timers 
åpningstid lørdag og søndag, samt helligdagar. 

3. Sunndal kommune skal arbeide for at en får beholde ambulansestasjonen og de to 
ambulansene som vi har i dag i Sunndal. 

4. Endeleg framforhandla avtale med oversikt over økonomiske og praktiske konsekvensar av 
samarbeidet bli lagt fram for kommunestyret for endeleg godkjenning. 

5. Samarbeidsløysinga evaluereast jamnleg gjennom heile prosjektperioden. 

6. Administrasjonen skal parallelt medan piloten går, arbeide med ei løysing for fortsatt legevakt 
på Sunndalsøra.  Sunndal kommunestyre skal orienteres om arbeidet underveis. 
 

  



 

PS 77/18 2. tertialrapport for Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2018 for Sunndal kommune til etterretning 

 

Behandling i Administrasjonsutvalget - 24.09.2018  

Rådmann Randi Dyrnes og personalsjef Ildri Solbakk orienterte innledningsvis. 

 

Administrasjonsutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Administrasjonsutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2018 for Sunndal kommune til etterretning 
 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 26.09.2018  

Assisterende rådmann Harriet Berntsen orienterte innledningsvis. 

Fra hver tjeneste presenterte følgende sine rapporter for 2. tertial:  

Barnehagesjef Mona Reinset for barnehagetjenesten 

Skolesjef Liv Ingrid Horvli for grunnskoletjenesten 

Rådgiver Evy Austad for pleie- og omsorgstjenesten 

Rådgiver Monica Øien for NAV Sunndal 

Helsesjef Britt Iren Bæverfjord for helse- og barnevernstjenesten 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2018 for Sunndal kommune til etterretning 
 

 

Behandling i Teknikk-, miljø- og kulturutvalget - 27.09.2018  

Assisterende rådmann Harriet Berntsen orienterte innledningsvis. 

Fra hver tjeneste presenterte følgende sine rapporter for 2. tertial: 

Kultursjef Ole Magne Ansnes for kulturtjenesten 

Teknisk sjef Eilif Lervik for kommunalteknisk tjeneste  

Eiendomssjef Jan Erik Holthe for eiendomstjenesten 

Plansjef Anne Guri Aase for plan-, miljø- og næringstjenesten 



 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget sluttet seg til rådmannens innstilling. 
 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget fremmer slik innstilling for kommunestyret: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2018 for Sunndal kommune til etterretning. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 25.09.2018  

Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte om økonomien 2. tertial innledningsvis. 

Etter det presenterte følgende ledere sine rapporter for 2. tertial: 

 Assisterende rådmann Harriet Berntsen om rådmannen. 
 Økonomisjef Andrea Fivelstad om økonomiavdelinga. 
 Leder Jorunn Telstad om service- og informasjonsavdelinga 
 Sjef for innvandrertjenesten Bente Mosbakk om innvandrertjenesten 
 Plansjef Anne Guri Aase om plan-, miljø- og næringstjenesten 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2018 for Sunndal kommune til etterretning 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Rådmann Randi Dyrnes og personalsjef Ildri Solbakk orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Alle høringssaker skal listes og legges fram for økonomi- og planutvalget som beslutter uttalelse 
eller ikke.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget, som ble vedtatt med 14 mot 13 stemmer. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2018 for Sunndal kommune til etterretning. 

 



Alle høringssaker skal listes og legges fram for økonomi- og planutvalget som beslutter uttalelse 
eller ikke. 
 

 

 

PS 78/18 Finansrapport 1. tertial 2018 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar finansrapporten for 1. tertial 2018 til orientering. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 25.09.2018  

Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar finansrapporten for 1. tertial 2018 til orientering. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret tar finansrapporten for 1. tertial 2018 til orientering. 
 

 

 

PS 79/18 Finansrapport 2. tertial 2018 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar finansrapporten for 2. tertial 2018 til vitende. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 25.09.2018  

Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 
 



Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar finansrapporten for 2. tertial 2018 til vitende. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret tar finansrapporten for 2. tertial 2018 til vitende. 
 

 

 

PS 80/18 Budsjettregulering drift -fordeling av sentralt plasserte 
lønnsmidler 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar budsjettregulering for driftsbudsjettet knyttet til fordeling av 
sentralt plasserte lønnsmidler i forbindelse med årets lønnsoppgjør, i tillegg til andre endringer 
som er vist under. 

 

1 Bruk av sentralt plasserte lønnsmidler, rådmannen   kr -11.519.000 

2 Regulering i forbindelse med årets lønnsoppgjør   kr    6.120.700 

3 Økning av overføring til Sunndal kirkelige fellesråd pga lønnsoppgjør kr       100.000 

4 Økning i avdrag på innlån      kr       300.000  

5 Regulering pga økte IKT/digitalisering kostnader   kr    1.100.000 

6 Rådmannen, økning av ramme       kr       500.000 

7 Politisk virksomhet, økning av ramme     kr    1.000.000 

8 Reduksjon i renteutgifter      kr  - 2.116.000 

9 Reduksjon i rente og avdragskompensasjon    kr       662.000 

10 Redusert bruk av disposisjonsfond     kr    3.852.300 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 25.09.2018  

Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

Under møtet endret rådmannen sin innstilling til følgende: 

«Pkt 10 – Styrking av rammen til pleie og omsorgstjenesten» 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen med ovennevnte endring. 

 



Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar budsjettregulering for driftsbudsjettet knyttet til fordeling av 
sentralt plasserte lønnsmidler i forbindelse med årets lønnsoppgjør, i tillegg til andre endringer 
som er vist under. 

 

1 Bruk av sentralt plasserte lønnsmidler, rådmannen   kr -11.519.000 

2 Regulering i forbindelse med årets lønnsoppgjør   kr    6.120.700 

3 Økning av overføring til Sunndal kirkelige fellesråd pga lønnsoppgjør kr       100.000 

4 Økning i avdrag på innlån      kr       300.000  

5 Regulering pga økte IKT/digitalisering kostnader   kr    1.100.000 

6 Rådmannen, økning av ramme       kr       500.000 

7 Politisk virksomhet, økning av ramme     kr    1.000.000 

8 Reduksjon i renteutgifter      kr  - 2.116.000 

9 Reduksjon i rente og avdragskompensasjon    kr       662.000 

10 Styrking av rammen til pleie- og omsorgstjenesten   kr    3.852.300 

 

Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar budsjettregulering for driftsbudsjettet knyttet til fordeling av 
sentralt plasserte lønnsmidler i forbindelse med årets lønnsoppgjør, i tillegg til andre endringer 
som er vist under. 

 

1 Bruk av sentralt plasserte lønnsmidler, rådmannen   kr -11.519.000 

2 Regulering i forbindelse med årets lønnsoppgjør   kr    6.120.700 

3 Økning av overføring til Sunndal kirkelige fellesråd pga lønnsoppgjør kr       100.000 

4 Økning i avdrag på innlån      kr       300.000  

5 Regulering pga økte IKT/digitalisering kostnader   kr    1.100.000 

6 Rådmannen, økning av ramme       kr       500.000 

7 Politisk virksomhet, økning av ramme     kr    1.000.000 

8 Reduksjon i renteutgifter      kr  - 2.116.000 

9 Reduksjon i rente og avdragskompensasjon    kr       662.000 

10 Styrking av rammen til pleie- og omsorgstjenesten   kr    3.852.300 
 

 

 



PS 81/18 2. tertialrapport 2018 - Sunndal Næringsselskap AS 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar 2.tertialrapport 2018 fra Sunndal Næringsselskap AS til orientering. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 25.09.2018  

Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter som styreleder 
i Sunndal Næringsselskap AS.  Refstie fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålet. 

Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø tiltrådte som ordstyrer. 

Utvalget erklærte Ståle Refstie inhabil, jf. forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Daglig leder Per Helge Malvik orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar 2.tertialrapport 2018 fra Sunndal Næringsselskap AS til orientering. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter som styreleder 
i Sunndal Næringsselskap AS.  Refstie fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålet. 

Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø tiltrådte som ordstyrer. 

Kommunestyret erklærte Ståle Refstie inhabil, jf. forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Representanten Erling Rød, FrP, satte fram påstand om at rådmann Randi Dyrnes er inhabil i 
saken og i alle saker som gjelder Sunndal Næringsselskap AS som observatør i styret og ba 
kommunestyret om å erklære rådmannen inhabil. 

Varaordfører orienterte om at det tidligere har vært innhentet uttalelse fra Fylkesmannen der 
de har vurdert rådmannen som habil som observatør i styrer.    

Kommunestyret erklærte rådmann Randi Dyrnes habil i behandlingen av saken med 24 mot 1 
stemme (25 voterende), jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret tar 2.tertialrapport 2018 fra Sunndal Næringsselskap AS til orientering. 
 

 

 



PS 82/18 Årsrapport 2017 for Sunndal næringsselskap AS 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre tar årsrapporten for 2017 for Sunndal næringsselskap AS til orientering. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 25.09.2018  

Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter som styreleder 
i Sunndal Næringsselskap AS.  Refstie fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålet. 

Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø tiltrådte som ordstyrer. 

Utvalget erklærte Ståle Refstie inhabil, jf. forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre tar årsrapporten for 2017 for Sunndal næringsselskap AS til orientering. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter som styreleder 
i Sunndal Næringsselskap AS.  Refstie fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålet. 

Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø tiltrådte som ordstyrer. 

Kommunestyret erklærte Ståle Refstie inhabil, jf. forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Per Helge Malvik, daglig leder i Sunndal Næringsselskap AS, orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre tar årsrapporten for 2017 for Sunndal næringsselskap AS til orientering. 
 

 

 

PS 83/18 Årsrapport 2017 for Sunndal næringseiendom AS 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre tar årsrapporten for 2017 for Sunndal næringseiendom AS til 
orientering. 

 



Behandling i Økonomi- og planutvalget - 25.09.2018  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre tar årsrapporten for 2017 for Sunndal næringseiendom AS til 
orientering. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Representanten Erling Rød, FrP, ba om å bli erklært inhabil med bakgrunn i at han sitter i styret 
for Sunndal Næringseiendom AS.  Rød fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålet. 

Kommunestyret erklærte Erling Rød inhabil i behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 
1. ledd bokstav e). 

 

Per Helge Malvik, daglig leder i Sunndal Næringsselskap AS, orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre tar årsrapporten for 2017 for Sunndal næringseiendom AS til 
orientering. 
 

  



 

PS 84/18 Landbruksplan for Sunndal 2018-2022, merknadsbehandling 
og sluttbehandling 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar vedlagte forslag til landbruksplan for Sunndal 2018-2022 slik det 
fremgår av merknadsbehandlingen. 

 

Behandling i Teknikk-, miljø- og kulturutvalget - 27.09.2018  

Jordbruksrådgiver Kristin Andersson orienterte utvalget innledningsvis. 

 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 
 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget fremmer slik innstilling for kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar vedlagte forslag til landbruksplan for Sunndal 2018-2022 slik det 
fremgår av merknadsbehandlingen. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Representanten Marit Hjellmo, SP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at hun er 
ansatt i plan-, miljø- og næringstjenesten og har deltatt i utarbeidelsen av planen og 
tilretteleggelsen for grunnlaget for avgjørelsen i saken. Hjellmo fratrådte under behandlingen av 
habilitetsspørsmålet. 

Kommunestyret erklærte Marit Hjellmo inhabil i behandlingen av saken, jf. Kommunelovens § 
40 nr. 3 bokstav b). 

 

Plansjef Anne Guri Aase orienterte innledningsvis. 

 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar vedlagte forslag til landbruksplan for Sunndal 2018-2022 slik det 
fremgår av merknadsbehandlingen. 
 

  



 

PS 85/18 Vurdering av næringsarbeidets organisering i Sunndal 
kommune 
Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget vedtar å starte opp en vurdering av næringsarbeidets organisering i 
Sunndal kommune. 

Økonomi- og planutvalget utvider arbeidsfristen for arbeidet til første halvår av 2019. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 25.09.2018  

Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter i styret for 
Sunndal Næringsselskap AS.  Refstie fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålet.  
Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø tiltrådte som ordstyrer. 

Økonomi- og planutvalget erklærte Ståle Refstie inhabil i behandlingen av saken, jf. 
forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Representanten Malene Aaram Vike, AP, la fram følgende alternative forslag til vedtak fra AP: 

«Kommunestyret utvider arbeidsfristen for vurdering av næringsarbeidets organisering i 
Sunndal kommune, vedtatt i sak 72/18, til siste halvår 2019 – ut inneværende 
næringsplanperiode. Arbeidet skal gi føringer for arbeidet med ny næringsplan i 2020. I 
inneværende næringsplanperiode skal næringsarbeidet drives i tråd med vedtakene i 
kommunestyresak 58/14 (behandling av kontrollutvalgets forvaltningsrevisjonsrapport 
«Næringsarbeidet i Sunndal kommune») og sak 1/17 (kommunens eierskapsmelding). 

 

Kommunestyret gir følgende føringer for arbeidet: 

1. Vurdere løsninger for bedre samhandling mellom det bedriftsrettede næringsarbeidet i 
Sunndal Næringsselskap og Sunndal Næringseiendom og kommunens plan-, miljø- og 
næringstjeneste 

2. Se landbruksutvikling i sammenheng med annen næringsutvikling 
3. Legge til grunn de eksterne vurderingene av næringsarbeidet gjort av Oxford Research 

(ekstern vurdering av næringsutvikling og ekstern vurdering av SuSu-programmet) 
4. Bedre informasjonen til, og involveringen av Økonomi- og planutvalget i næringsarbeidet 

 

Som strakstiltak skal rådmannens vedtak i tilskuddssaker, etter innstilling fra SUNS, legges fram 
som administrative referatsaker i økonomi- og planutvalget.» 

 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Økonomi- og planutvalget ber om at det lages plan for arbeidet til første ØP-møte i 2019. 

ØP setter ny frist til siste halvår 2019 og forutsetter at det er i orden for kommunestyret.» 

 



VOTERING: 

Innstillingen ble satt opp imot det alternative forslaget fra AP.  Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalget har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret utvider arbeidsfristen for vurdering av næringsarbeidets organisering i Sunndal 
kommune, vedtatt i sak 72/18, til siste halvår 2019 – ut inneværende næringsplanperiode. 
Arbeidet skal gi føringer for arbeidet med ny næringsplan i 2020. I inneværende 
næringsplanperiode skal næringsarbeidet drives i tråd med vedtakene i kommunestyresak 58/14 
(behandling av kontrollutvalgets forvaltningsrevisjonsrapport «Næringsarbeidet i Sunndal 
kommune») og sak 1/17 (kommunens eierskapsmelding). 

 

Kommunestyret gir følgende føringer for arbeidet: 

1. Vurdere løsninger for bedre samhandling mellom det bedriftsrettede næringsarbeidet i 
Sunndal Næringsselskap (SUNS) og Sunndal Næringseiendom og kommunens plan-, miljø- 
og næringstjeneste 

2. Se landbruksutvikling i sammenheng med annen næringsutvikling 
3. Legge til grunn de eksterne vurderingene av næringsarbeidet gjort av Oxford Research 

(ekstern vurdering av næringsutvikling og ekstern vurdering av SuSu-programmet) 
4. Bedre informasjonen til, og involveringen av økonomi- og planutvalget (ØP) i 

næringsarbeidet 
 

Som strakstiltak skal rådmannens vedtak i tilskuddssaker, etter innstilling fra SUNS, legges fram 
som administrative referatsaker i økonomi- og planutvalget. 

Økonomi- og planutvalget ber om at det lages plan for arbeidet til første ØP-møte i 2019. 

ØP setter ny frist til siste halvår 2019 og forutsetter at det er i orden for kommunestyret. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter som styreleder 
i Sunndal Næringsselskap AS, som er berørt av utfallet i saken.  Ståle Refstie har også i tidligere i 
tilsvarende sak blitt erklært inhabil.  Refstie fratrådte under behandlingen av 
habilitetsspørsmålet.  Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø tiltrådte som ordstyrer. 

Kommunestyret erklærte Ståle Refstie inhabil i behandlingen av saken, jf. forvaltningslovens § 
6, 2. ledd bokstav. 

 

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

 



Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende endringsforslag til innstillingens siste setning: 

«Kommunestyret utvider arbeidsfrister til første halvår av 2019.» 

 

VOTERING: 

Innstillingen fra økonomi- og planutvalget ble satt opp imot alternativt forslag fra Erling Rød. 

Innstillingen ble vedtatt med 25 mot 1 stemme (26 voterende) avgitt for endringsforslaget. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 

Kommunestyret utvider arbeidsfristen for vurdering av næringsarbeidets organisering i Sunndal 
kommune, vedtatt i sak 72/18, til siste halvår 2019 – ut inneværende næringsplanperiode. 
Arbeidet skal gi føringer for arbeidet med ny næringsplan i 2020. I inneværende 
næringsplanperiode skal næringsarbeidet drives i tråd med vedtakene i kommunestyresak 58/14 
(behandling av kontrollutvalgets forvaltningsrevisjonsrapport «Næringsarbeidet i Sunndal 
kommune») og sak 1/17 (kommunens eierskapsmelding). 

 

Kommunestyret gir følgende føringer for arbeidet: 

1. Vurdere løsninger for bedre samhandling mellom det bedriftsrettede næringsarbeidet i 
Sunndal Næringsselskap (SUNS) og Sunndal Næringseiendom og kommunens plan-, miljø- 
og næringstjeneste 

2. Se landbruksutvikling i sammenheng med annen næringsutvikling 
3. Legge til grunn de eksterne vurderingene av næringsarbeidet gjort av Oxford Research 

(ekstern vurdering av næringsutvikling og ekstern vurdering av SuSu-programmet) 
4. Bedre informasjonen til, og involveringen av økonomi- og planutvalget (ØP) i 

næringsarbeidet 
 

Som strakstiltak skal rådmannens vedtak i tilskuddssaker, etter innstilling fra SUNS, legges fram 
som administrative referatsaker i økonomi- og planutvalget. 

Økonomi- og planutvalget ber om at det lages plan for arbeidet til første ØP-møte i 2019. 

ØP setter ny frist til siste halvår 2019 og forutsetter at det er i orden for kommunestyret. 
 

 

  



 

PS 86/18 Plan for psykisk helse for barn og unge i Sunndal kommune 
2018 -2020 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar forslag til «Plan for psykisk helsearbeid for barn og unge i Sunndal kommune 
2018 – 2020» til etterretning. 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 26.09.2018  

Sykepleier psykisk helse Linda Fredsvik orienterte innledningsvis. 

Ingunn Karijord (KrF) satte fram følgende tilleggsforslag: Det bes om at det blir tatt inn et eget 
punkt i innsatsområdet barn som pårørende om at det skal være tilgjengelig i et tilbud om 
sorggrupper for barn som opplever dødsfall i nær familie. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 

Tilleggsforslaget framsatt av Ingunn Karijord (KrF) ble vedtatt med 9 mot 1 stemme.  

 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer etter dette slik innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar forslag til «Plan for psykisk helsearbeid for barn og unge i Sunndal kommune 
2018 – 2020» til etterretning med slik tillegg: 

Det bes om at det blir tatt inn et eget punkt i innsatsområdet barn som pårørende om at det skal 
være tilgjengelig i et tilbud om sorggrupper for barn som opplever dødsfall i nær familie. 

 

Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Helsesjef Britt Iren Bæverfjord orienterte innledningsvis. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Kommunestyret tar forslag til «Plan for psykisk helsearbeid for barn og unge i Sunndal kommune 
2018 – 2020» til etterretning med slik tillegg: 

Det bes om at det blir tatt inn et eget punkt i innsatsområdet barn som pårørende om at det skal 
være tilgjengelig i et tilbud om sorggrupper for barn som opplever dødsfall i nær familie. 
 

  



 

PS 87/18 Renovering av Sunndal helse- og legesenter - avklaringer 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar at plan og byggekomite arbeider videre med renovering av lege- 
og helsesenteret med følgende avgrensinger:  

- Dagens private aktører som er lokalisert i Sunndal lege- og helsesenter som ønsker å bli 
med over i renoverte lokaler opprettholdes 

- Nye eksterne aktører inkluderes ikke i den videre planleggingen 
- Valg av fleksible løsninger skal vektlegges i videre arbeid med å avklare arealbehov  

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 26.09.2018  

Eiendomssjef Jan Erik Holthe orienterte innledningsvis. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling for kommunestyret 

Sunndal kommunestyre vedtar at plan og byggekomite arbeider videre med renovering av lege- 
og helsesenteret med følgende avgrensinger:  

- Dagens private aktører som er lokalisert i Sunndal lege- og helsesenter som ønsker å bli 
med over i renoverte lokaler opprettholdes 

- Nye eksterne aktører inkluderes ikke i den videre planleggingen 
- Valg av fleksible løsninger skal vektlegges i videre arbeid med å avklare arealbehov  

 

Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Representanten Mildrid Solli, V, ba om å bli erklært inhabil med bakgrunn i at hun er leietaker i 
bygget.  Solli fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålet.   

Kommunestyret erklærte Mildrid Solli inhabil i behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 
2. ledd. 

 

Bjørn Røkkum, leder for plan- og byggekomiteen, orienterte innledningsvis. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar at plan og byggekomite arbeider videre med renovering av lege- 
og helsesenteret med følgende avgrensinger:  

- Dagens private aktører som er lokalisert i Sunndal lege- og helsesenter som ønsker å bli 
med over i renoverte lokaler opprettholdes 

- Nye eksterne aktører inkluderes ikke i den videre planleggingen 



- Valg av fleksible løsninger skal vektlegges i videre arbeid med å avklare arealbehov  
 

 

 

PS 88/18 Politikergodtgjøring i Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret vedtar slike nye satser for den politiske virksomheten i Sunndal kommune: 

1. Utvalgsleder i gruppe 1 (kommunestyre, 3 hovedutvalg og kontrollutvalget) gis en 
godtgjøring pr møte tilsvarende 2,16 % av ordførers godtgjøring, gjeldende fra 1.1.2019 
og ut valgperioden 2019-2023 

2. Gruppeledere gis en godtgjøring tilsvarende 5,4 ‰ av ordførers godtgjøring pr. medlem 
i kommunestyregruppa pr. år, gjeldende fra 1.1.2019 og ut valgperioden 2019-2023 

3. Medlem i gruppe 1 (kommunestyre, 3 hovedutvalg og kontrollutvalget) gis en godt-
gjøring pr møte tilsvarende 1,8 ‰ av ordførers godtgjøring, gjeldende fra 1.1.2019 og 
ut valgperioden 2019-2023 

4. Leder i gruppe 2 (andre utvalg, komiteer og ad hoc-utvalg) gis en godtgjøring pr. møte 
tilsvarende 3,6 ‰ av ordførers godtgjøring, gjeldende fra 1.1.2019 og ut valgperioden 
2019-2023 

5. Medlem i gruppe 2 (andre utvalg, komiteer og ad hoc-utvalg) gis en godtgjøring pr. 
møte tilsvarende 1,35 ‰ av ordførers godtgjøring, gjeldende fra 1.1.2019 og ut 
valgperioden 2019-2023 

6. Medlemmer og første vararepresentanter i kommunestyret og hovedutvalg samt 
medlemmer i kontrollutvalget kan ved starten av valgperioden velge mellom et gratis 
nettbrett utlånt fra kommunen eller et engangsbeløp på kr 4000 til kjøp/bruk av egen 
PC eller eget nettbrett for hele 4-årsperioden, gjeldende fra valgperioden 2019-2023 

7. Ulegitimert tapt arbeidsfortjeneste dekkes med 1,8 ‰ av ordførers godtgjøring pr. 
arbeidsdag og ellers i tråd med vedtatte «Retningslinjer for refusjon av 
skyssutgifter/tapt arbeidsfortjeneste for folkevalgte», gjeldende fra 1.1.2019 og ut 
valgperioden 2019-2023 

8. Politikergodtgjøringene dekker sykepenger for ordfører og varaordfører, og sikrer 
ordfører og varaordfører rett til full lønn under sykdom på like vilkår som ellers gjelder 
for arbeidstakere i kommunen, og som ellers ivaretas av nasjonale ordninger 

9. Politikergodtgjøringen dekker lønn under foreldrepermisjon for ordfører og 
varaordfører, og sikrer ordfører og varaordfører rett til full lønn under 
foreldrepermisjon på like vilkår som ellers gjelder for arbeidstakere i kommunen 

 

Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«1. I kommunens reglement brukes som i kommunelovens § 42, begrepet: kommunalt tillitsverv 

2. Styret i Sunndal Energi godtgjøres som gruppe 1 og utvalgsleder 

3. Kommunens representantskapsmedlemmer i IKS-er godtgjøres som gruppe 2 og gruppe 2-
leder. 



4. Fjellstyret godtgjøres som gruppe 2 og gruppe 2-leder.» 

 

Representanten Jørgen Singsdal, SP, la fram følgende endringsforslag: 

«Til innstillingens punkt 3: 

2 o/oo av ordførar si lønn 

Til innstillingens punkt 7: 

Ulegitimert tapt arbeidsfortjeneste.  Forslag: 

2 o/oo av ordførar si lønn.» 

 

Representanten Halvard G. Hagen, SP, la fram følgende endringsforslag: 

«Til innstillingens punkt 2: 

Partigruppeledere gis en godtgjøring bestående av et grunnbeløp tilsvarende 5,9 o/oo av 
ordførers godtgjøring per år, samt et variabelt beløp tilsvarende 3,9 o/oo av ordførers 
godtgjøring for hvert kommunestyremedlem de er gruppeleder for per år gjeldende fra 
01.01.2019 og ut valgperioden 2019-2023.» 

Representanten Halvard G. Hagen trakk sitt forslag under debatten. 

 

Representanten Bjørn Flemmen Steinland, AP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Administrasjonsutvalget og arbeidsmiljøutvalget og Sunndal Energi inkluderes i utvalgsgruppe 
1.  Punkt 1, 3 og 6 justeres tilsvarende.» 

 

Rådmannen endret sin innstilling slik at den ble i henhold til forslaget fra utvalget bestående av 
ordfører, varaordfører og partigruppelederne.  

 

VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming (24 voterende) med følgende resultat: 

Innstillingens punkt 1 og 2 ble enstemmig vedtatt. 

Innstillingens punkt 3 ble satt opp imot forslaget fra SP.  Innstillingen ble vedtatt med 19 mot 5 
stemmer avgitt for forslaget. 

Innstillingens punkt 4-7 ble enstemmig vedtatt. 

Innstillingens punkt 8 ble satt opp imot det alternative forslaget fra SP.  Innstillingen ble vedtatt 
med 19 mot 5 stemmer avgitt for forslaget. 

Innstillingens punkt 9-11 ble enstemmig vedtatt. 

Forslaget fra FrP ble enstemmig vedtatt. 

Forslaget fra AP ble enstemmig vedtatt. 

Til slutt ble innstillingen med de vedtatte endringene tatt opp til votering og enstemmig vedtatt. 

 



Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Kommunestyret vedtar slike nye satser for kommunale tillitsverv i Sunndal kommune: 

1. Utvalgsleder i gruppe 1 (kommunestyre, 3 hovedutvalg, kontrollutvalget, 
arbeidsmiljøutvalget/administrasjonsutvalget og styret i Sunndal Energi KF) gis en 
godtgjøring pr år tilsvarende 2.16 % av ordførers godtgjøring, gjeldende fra 1.1.2019 og 
ut valgperioden 2019-2023 

2. Partigruppeledere gis en godtgjøring bestående av et grunnbeløp tilsvarende 5,9 ‰ av 
ordfører godtgjøring pr. år, samt et variabelt beløp tilsvarende 3,9 ‰ ordførers 
godtgjøring for hvert kommunestyremedlem de er gruppeleder for pr. år, gjeldende fra 
1.1.2019 og ut valgperioden 2019-2023 

3. Medlem i gruppe 1 (kommunestyre, 3 hovedutvalg, kontrollutvalget, 
arbeidsmiljøutvalget/ administrasjonsutvalget og styret i Sunndal Energi KF) gis en 
godtgjøring pr møte tilsvarende 1,8 ‰ av ordførers godtgjøring, gjeldende fra 1.1.2019 
og ut valgperioden 2019-2023 

4. Leder i gruppe 2 (andre utvalg, komiteer, ad hoc-utvalg, fjellstyret og representantskap i 
interkommunale selskap) gis en godtgjøring pr. møte tilsvarende 3,6 ‰ av ordførers 
godtgjøring, gjeldende fra 1.1.2019 og ut valgperioden 2019-2023 

5. Medlem i gruppe 2 (andre utvalg, komiteer og ad hoc-utvalg, fjellstyret og 
representantskap i interkommunale selskap) gis en godtgjøring pr. møte tilsvarende 1,35 
‰ av ordførers godtgjøring, gjeldende fra 1.1.2019 og ut valgperioden 2019-2023 

6. Medlemmer og første vararepresentanter i kommunestyret og hovedutvalg samt 
medlemmer i Kontrollutvalget og arbeidsmiljøutvalget/ administrasjonsutvalget kan ved 
starten av valgperioden velge mellom et gratis nettbrett eller et engangsbeløp på kr 4000 
til kjøp/bruk av egen PC eller eget nettbrett for hele 4-årsperioden, gjeldende fra 
valgperioden 2019-2023 

7. Den nye PC-ordningen utformes slik at den ikke blir skattbar for politikerne 
8. Ulegitimert tapt arbeidsfortjenestedekkes med 1,8 ‰ av ordførers godtgjøring pr. 

arbeidsdag og ellers i tråd med vedtatte «Retningslinjer for refusjon av skyssutgifter/tapt 
arbeidsfortjeneste for folkevalgte», gjeldende fra 1.1.2019 og ut valgperioden 2019-2023 

9. Politikergodtgjøringene dekker sykepenger for ordfører og varaordfører, og sikrer 
ordfører og varaordfører rett til full lønn under sykdom på like vilkår som ellers gjelder 
for arbeidstakere i kommunen, og som ellers ivaretas av nasjonale ordninger 

10. Politikergodtgjøringen dekker lønn under foreldrepermisjon for ordfører og 
varaordfører, og sikrer ordfører og varaordfører rett til full lønn under foreldrepermisjon 
på like vilkår som ellers gjelder for arbeidstakere i kommunen 

11. Kommunestyret ber administrasjonen gjennomgå hvem som omfattes av ordningen med 
ulegitimert tapt arbeidsfortjeneste, og legge fram sak om nye retningslinjer for dette 

 

 

 



PS 89/18 Kommunestyrevalget og fylkestingsvalget 2019 - 
Todagersvalg 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar at det holdes todagersvalg i stemmekretsen Sunndalsøra. 

 

Behandling i Valgstyret - 25.09.2018  

Valgansvarlig Brit Helene Resell orienterte innledningsvis. 

Jonny Meland (AP) satte fram følgende forslag: 

Sunndal kommunestyre vedtar at det avholdes todagersvalg ved Håsen/Litldalen/Viklandet krets 
og Sunndalsøra krets. 

 

Det framsatte forslaget ble satt opp mot innstillingen. Valgstyret sluttet seg til forslaget framsatt 
av Jonny Meland med 8 mot 1 stemme. 

 
 

Valgstyret fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar at det avholdes todagersvalg ved Håsen/Litldalen/Viklandet 
krets og Sunndalsøra krets. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Representanten Arne Christen Drøpping, KrF, fremmet følgende alternative forslag til vedtak: 

«Sunndal kommunestyre vedtar at det avholdes todagersvalg ved Sunndalsøra krets.» 

 

VOTERING: 

Valgstyrets innstilling ble satt opp imot det alternative forslaget.  Innstillingen ble vedtatt med 
17 mot 6 stemmer (23 voterende) avgitt for forslaget. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar at det avholdes todagersvalg ved Håsen/Litldalen/Viklandet 
krets og Sunndalsøra krets. 
 

 



 

PS 90/18 Kommunestyrevalget og fylkestingsvalget 2019 - Antall 
stemmekretser 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram uten innstilling fra rådmannen. 

 

Behandling i Valgstyret - 25.09.2018  

Trygve Stavik (AP) satte fram slikt felles forslag på vegne av valgstyret: 

«Ålvundeid og Ålvundfjord krets slås sammen lokalisert på Ålvundeid.  Furu krets slås sammen 
med Sunndalsøra lokalisert i sentrum.» 

Forslaget ble enstemmig vedtatt og valgstyret fremmer etter dette slik innstilling til 
kommunestyret: 

 

Valgstyret sin innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar følgende stemmekretser i Sunndal kommune for kommunestyre- 
og stortingsvalget 2019: 

01 Gjøra og Musgjerd 

04 Løykja og Fale 

07 Håsen, Liltdalen og Viklandet 

08 Øksendal 

11 Ålvundeid og Ålvundfjord 

13 Sunndalsøra 

 

Ålvundeid og Ålvundfjord krets lokaliseres på Ålvundeid. Tidligere Furu krets lokaliseres på 
Sunndalsøra. 
 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Representanten Marit Hjellmo, SP, la fram følgende endringsforslag om kretser: 

«13. Sunndalsøra og Furu» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over endringsforslaget, som ble vedtatt med 22 mot 1 stemme (23 
voterende). 

Deretter ble valgstyrets innstilling med det vedtatte tillegget tatt opp til samlet votering og 
enstemmig vedtatt. 

 



 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar følgende stemmekretser i Sunndal kommune for kommunestyre- 
og stortingsvalget 2019: 

01 Gjøra og Musgjerd 

04 Løykja og Fale 

07 Håsen, Liltdalen og Viklandet 

08 Øksendal 

11 Ålvundeid og Ålvundfjord 

13 Sunndalsøra og Furu 

 

Ålvundeid og Ålvundfjord krets lokaliseres på Ålvundeid. Tidligere Furu krets lokaliseres på 
Sunndalsøra. 
 

 

  



Interpellasjoner 

IN 5/18 Interpellasjon til kommunestyremøtet 24.10.2018 - forsøk med leksefri 
skole 
Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Representanten Erling Outzen, SV, la fram følgende interpellasjon i møtet: 

«Ei nyleg undersøking viser at allereie mange førsteklassingar i norsk skole er alvorleg stressa av 
for mykje teori og prestasjonspress. Og stillesitting.  

Systemet med heimelekser gjer ikkje saka betre. Eg har hørt frå lokale foreldre med barn i skolen 
no at det kan vere mykje lekser alt før ungane er 10 år gamle. Eg har fått sett ganske ekstreme 
eksempel på det.  

Det er allment akseptert at Finland har ein god skole. Dei har så vidt eg veit ikkje lekser. Fleire 
skolar her i landet har au starta forsøk med leksefri skole. Eller rettare sagt, med at elevane får 
gjere «leksene» (øvingsarbeidet) på skolen, i skoletida. Med kvalifisert assistanse.  

NTNU-forskar Marte Rønning har dokumentert at barn som i liten grad kan få hjelp av foreldra 
sine taper på systemet med heimelekser. «Skolelekser» er altså nødvendig om vi vil gi alle barn 
same sjansen, om vi vil utjamne sosiale forskjellar.  

Vi vaksne legg stor vekt på å verne (og gjerne auke) fritida vår. Å skilje arbeidstid og fritid. Skulle 
vi da ikkje gjere det same for ungane?  

Elevane skal ha tid til å nyte livet som barn og ungdommar. Til leik og samvær med venner, til 
fysisk aktivitet. Til å vere sunne og glade barn. Det stimulerer også læreevna.  

Vil ordføraren støtte ei oppfordring til skolane i Sunndal Kommune om å vurdere leksefri skole, 
i det minste som ei prøveordning? 

Forslag til vedtak: Sunndal kommunestyre oppfordrar skolane i Sunndal Kommune til å sette i 
gang forsøk med leksefri skole.» 

 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende svar på interpellasjonen fra Erling Outzen: 

«Lekser eller ei er en stor diskusjon for tida, spesielt blant ansatte i skolen, elever og foreldrene 
til elevene. Leksefri skole innebærer at elevene gjør leksene, altså det det selvstendige 
øvingsarbeidet, på skolen og i skoletida, og får nødvendig leksehjelp der. Flere norske skoler har 
startet forsøk med slike ordninger. 

 

Skolefaglig finnes det gode argumenter både for og imot leksefri skole. Men – mange familier 
opplever leksene som en belastning og en stor utfordring for å få travle hverdager til å gå opp. 
Alt går fortere og fortere, tidsklemma strammer hardere, og fritida blir stadig mer organisert. 
Slik har samfunnet blitt. Jeg er far til to elever på mellomtrinnet, så dette kjenner også min 
familie på kroppen. 

 

Og – slik lekser gis i dag, er mange unger avhengige av leksehjelp fra foreldrene. De er avhengige 
av at foreldrene evner og prioriterer å hjelpe dem. Noen unger får lite leksehjelp hjemme. Dette 
gir grobunn for ulikhet og sosiale forskjeller. Leksefri skole vil motvirke dette. 



 

Programkomitéen i Sunndal Arbeiderparti har siden i mai jobbet med vårt program for neste 
kommunestyreperiode. For Arbeiderpartiet har det alltid vært viktig å forstå vår tid, og finne 
løsninger som gjør folks liv enklere og bedre. Vi har alltid jobbet for å utjevne sosiale forskjeller. 
Programkomitéen foreslår derfor at Sunndal kommune prøver ut en ordningen med leksefri 
skole i Sunndalskolen. 

 

Mer konkret foreslår vi å gjennomføre et prøveprosjekt med leksefri skole i Sunndal, med mål 
om at dette skal bli en permanent ordning, samt å søke staten om å være forsøkskommune med 
utvidet skoledag, slik at elevene kan gjøre individuelt arbeid på skolen. Programforslaget ble 
drøftet og foreløpig behandlet i medlemsmøte den 27. september, uten at det kom 
motforestillinger mot disse forslagene. Endelig og program skal vedtas i vårt nominasjonsmøte 
den 15. november. 

 

I en interpellasjon til kommunestyret spør Erling Outzen om jeg vil støtte en oppfordring til 
skolene i Sunndal kommune om å vurdere leksefri skole, i det minste som en prøveordning. 
Samtidig ber han kommunestyret bli med på følgende vedtak: Sunndal kommunestyre 
oppfordrar skolane i Sunndal Kommune til å sette i gang forsøk med leksefri skole. 

 

I lys av hva jeg allerede har nevnt, kan jeg absolutt støtte en slik oppfordring. Endelig standpunkt 
i saken vil Sunndal Arbeiderparti ta etter den 15. november, når vårt program for neste 
kommunestyreperiode er vedtatt. Om det går som vår programkomité foreslår, vil innføring av 
leksefri skole i Sunndal bli en viktig sak for Sunndal Arbeiderparti i de kommende årene.» 

 

VOTERING: 

Forslaget til vedtak i interpellasjonen fra Erling Outzen ble vedtatt med 13 mot 8 stemmer (23 
voterende). 

 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre oppfordrar skolane i Sunndal kommune til å sette i gang forsøk med 
leksefri skole. 
 

 

  



 

IN 6/18 Interpellasjon til kommunestyre 24.10.2018 - deltagelse i nasjonal pilot for 
utvikling av legevakttjeneste 
Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Representanten Jørgen Singsdal trakk sin interpellasjon i møtet på bakgrunn av vedtaket i 
drøftings- og informasjonssak DIS 2/18; Drift av legevakt i Sunndal, hvor forslaget til vedtak i 
interpellasjonen ble vedtatt. 

 

Vedtak 

Saken trekkes på bakgrunn av vedtaket i DIS 2/18; Drift av legevakt i Sunndal. 
 

 

 

IN 7/18 Interpellasjon til kommunestyremøtet 24.10.2018 - riktig arbeids- og 
oppgavedeling i arbeidet med kommuneplanens samfunnsdel 
Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende interpellasjon i møtet: 

«Riktig arbeids- og oppgavedeling i arbeidet med kommuneplan 

Kommunestyret vedtar at bare ansatte i kommunen skal være med i arbeidsgruppa for 
kommuneplanens samfunnsdel. 

 

Økonomi – og planutvalget vedtok 21. august enstemmig å starte revisjonen av 
kommuneplanens samfunnsdel for 2019-2030 og legge forslag til planprogram ut til offentlig 
ettersyn. 

 

I forslaget til planprogram ligger at arbeidet organiseres som et prosjekt med ei spesielt 
sammensatt prosjektgruppe. Prosjektledelsen er lagt til Plan-, miljø- og næringstjenesten. 

 

Prosjektgruppa skal være styringsgruppe for arbeidet og ansvarlig for den ferdige plana. 

 

Prosjektgruppa består Ordfører Ståle Refstie, rådmann Randi Dyrnes, plansjef Anne Guri Aase, 
barnerepresentant og helsesjef Britt Iren Bæverfjord, folkehelsekoordinator Peggy Ranheim, 
konsulent Anja Kvarsvik Aasbakk, 1 representant fra Næringsforeningen, 1 ansattrepresentant 
(utpekt av Fagforeningene), 1 representant fra lag-/organisasjoner (utpekt av lokalt 
frivillighetsforum), 1 representant fra SUNS, 1 representant fra Sunndal ungdomsråd (SUR). 

 

Rådmannen har senere opplyst at Torstein Ottem kommer fra Sunndal Næringsforening, Per 
Helge Malvik fra SUNS, Gerda Sporsem Lervik fra fagforeningene, Astrid Uv Gravem fra de 
frivillige og Kjersti Ramsøy-Halle fra Sunndal Ungdomsråd. 



 

I SUNS er Ståle Refstie er styreleder, Torstein Ottem nestleder og Per Helge Malvik daglig leder. 
Styremedlemmer og daglige ledere skal være lojale til egen bedrift. SUNS blir godt representert 
i arbeidsgruppa. 

 

Etter delegasjonsreglementet har kommunestyret det overordnet ansvar for planoppgaver og 
er planmyndighet. Kommunestyret har delegert en del av arbeidet og ansvaret til Økonomi- og 
planutvalget. Utvalget kan ikke gi styringen og ansvaret videre til andre. 

 

Vanlig og ryddig arbeidsdeling for planarbeider 

Rådmannen   

- lager planprogram 

- ber om og lager møter for innspill og kommentarer fra alle, 

- lager plan 

 

Folk flest, interesseorganisasjoner og bedrifter kommer med innspill og merknader 

 

Kommunestyret vedtar planen 

 

Medlemmene i prosjektgruppa som ikke er ansatt i kommunen, bør ut av gruppa 

 

Det skal være ryddighet i politikk og forvaltning.» 

 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende svar på interpellasjonen fra Erling Rød: 

«Riktig arbeids- og oppgavedeling i arbeidet med kommuneplanen 

 

I en interpellasjon foreslår Erling Rød at deltakelse i arbeidsgruppa for revisjon av 
kommuneplanens samfunnsdel for 2019-2030 skal begrenses til kommunalt ansatte. Rød mener 
at dette vil gi en mer ryddig arbeidsdeling i planarbeidet, der rådmannen utarbeider planen, folk 
flest, interesseorganisasjoner og bedrifter kommer med innspill og merknader, og 
kommunestyret til slutt vedtar endelig plan. 

 

Planprogrammet for rulleringen av kommuneplanens samfunnsdel ble sendt på høring av 
Økonomi- og planutvalget den 21. august. Det kommer til merknadsbehandling i Økonomi- og 
planutvalget den 13, november med påfølgende sluttbehandling i kommunestyret den 21. 
november. I forslaget som er ute på høring, foreslås det å sette ned en bredt sammensatt 
prosjekt- og styringsgruppe for arbeidet, bestående av ordfører, rådmann, plansjef, 
barnerepresentant, folkehelsekoordinator, en representant fra Sunndal Næringsforening, en 



ansattrepresentant utpekt av fagforeningene i kommunen, en representant utpekt av lokalt 
frivillighetsforum, en representant fra Sunndal Næringsselskap, en representant fra Sunndal 
ungdomsråd, og en sekretær fra kommunen. Ved sluttbehandlingen av planprogrammet den 21. 
november avgjør Kommunestyret hvordan planarbeidet skal organiseres, inkludert 
sammensetningen av prosjekt- og styringsgruppa. 

 

Som Rød skriver, er det rådmannen som er ansvarlig for planarbeidet i kommunen. Rådmannens 
jobb gjennom planprosessen er å sørge for en åpen, bred og tilgjengelig medvirkningsprosess. 
Dette bør omfatte hele lokalsamfunnet, og skape grunnlag for dialog med organiserte så vel som 
uorganiserte interesser. Rådmannen kan derfor hente inn fagpersoner som hun mener kan bidra 
positivt i arbeidet. I Sunndal har vi ønsket at representanter fra frivilligheten, næringsliv, ansatte 
i kommunen, brukere av kommunale tjenester og andre berørte skal ta aktiv del i utarbeidelsen 
av kommunens planer. Gjennom samskaping får vi etter mitt syn bedre resultater, planer som 
folk føler eierskap til, og planprosesser som gjør at flere blir oppmerksomme på at de faktisk har 
en stemme som kan bidra til endring. 

 

Som eksempel har både politikere fra Oppvekst- og omsorgsutvalget og representanter fra ulike 
brukergrupper deltatt i prosjekt- og styringsgruppene som har utarbeidet eldreplanene i 
Sunndal. Og – arbeidet med forrige rullering av kommuneplanens samfunnsdel 2014-2020 ble 
styrt av en prosjektgruppe med følgende sammensetning: Torstein Ottem for Sunndal for 
Næringsforening, Per Helge Malvik for Sunndal Næringsselskap, Erling Rød for Hydro Sunndal, 
Svein Haugen for Sunndal frivillighetsforum, Maren Brekken Bakk for Ungdommens 
kommunestyre, Pamela Guldenhaupt som innflytterrepresentant, Ståle Refstie som ordfører, 
Per Ove Dahl som rådmann, Harriet Berntsen som assisterende rådmann, Jorunn Silseth som 
fagforeningsrepresentant, og Sigrun Rødset som sekretær. 

 

Om medvirkning i prosessen for utarbeiding av kommuneplanens samfunnsdel sier regjeringens 
veileder (T-1492) blant annet følgende: 

 

«Planleggingen skal bidra til å sikre demokrati og medvirkning slik at alle som blir berørt, skal 
kunne delta og få mulighet til å uttale seg. Åpenhet, forutsigbarhet og medvirkning er 
nøkkelbegreper etter plan- og bygningsloven.  

 

Hvordan kommunene legger opp medvirkningsprosessen, må ses i sammenheng med omfanget 
av kommuneplanrevisjonen og hvilke tema samfunnsdelen tar opp. Medvirkning rettes primært 
mot kommunens innbyggere. Andre kommuner i regionen, overordnede instanser og 
sektormyndigheter er viktige parter i arbeidet med samfunnsdelen og bør i den grad det er 
relevant trekkes aktivt med i planprosessen.  

 

Dette kan sikres ved brede og inkluderende politiske prosesser i forbindelse med utarbeiding av 
planen.» 

 



Dette gir ingen fasit for hvordan prosjekt- og styringsgruppa for rulleringen av kommuneplanens 
samfunnsdel bør settes sammen. Etter mitt skjønn er rådmannens forslag godt, og sikrer god 
medvirkning og samskaping i prosessen. Slik legges det godt til rette for at mange får mulighet 
til å komme med innspill undervegs i prosessen. 

 

Så har jeg tiltro til at alle som oppnevnes i prosjekt- og styringsgruppa ser dette arbeidet som et 
samfunnsoppdrag, og setter samfunnets interesser foran egeninteresser. Uansett kan Økonomi- 
og planutvalget og Kommunestyret diskutere sammensetningen av prosjekt- og styringsgruppa 
i november, og sette den sammen slik vi finner rett og hensiktsmessig. 

 

Jeg foreslår derfor at Røds interpellasjon og mitt svar følger saken som innspill til den videre 
behandlingen av planprogrammet for rulleringen av kommuneplanens samfunnsdel.» 
 

 

  



Spørsmål til ordfører 

SP 2/18 Spørsmål til ordføreren i kommunestyret 24.10.2018 - betalingsordning 
for kommunale avgifter 
Behandling i Kommunestyret - 24.10.2018  

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende skriftlige spørsmål i møtet: 

«Kommunale avgifter 

I disse dager forfaller 2. termin på kommunale avgifter. 

 
Har tidligere i ØP tatt opp muntlig om kommunale avgifter kan legges inn som fast trekk hver 
måned. 

 

Dette for dem som ønsker det. 

 
Har blitt kontaktet av flere privatpersoner som etterlyser en slik ordning, dette i stedet for to 
trekk i relativt store avdrag pr år. 

For noen er dagens ordning et stort innhogg i økonomien, hvis du ikke har satt av penger. 
Ordfører, i dag har vi mnd. betaling på strøm, forsikringer, årsavgift-bil osv. Etter etter det jeg 
har erfart er teknikken kommet så langt at det skal la seg gjøre med fast trekk månedlig. 

Kommunen vil samtidig også få bedre kontantstrøm inn, slik at dette vil være en vinn-vinn 
situasjon for begge parter. 

 

Spørsmål til ordfører 

Kan ordfører ta denne sak opp med administrasjonen, slik at innbyggerne kan få en ordning med 
betaling pr mnd for kommunale avgifter?» 

 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende svar på spørsmålet fra Stig Rune Andreassen: 

«Sak: Kommunale avgifter 

Sunndal kommune fakturerer kommunale avgifter og eiendomsskatt to ganger i året, fordelt på 
to like terminbeløp. Stig Rune Andreassen stiller følgende skriftlige spørsmål til ordføreren: 

 

Kan ordfører ta denne sak opp med administrasjonen, slik at innbyggerne kan få en ordning med 
betaling pr mnd for kommunale avgifter? 

 

Bakgrunnen for spørsmålet er at månedlige terminbeløp for mange er lettere å håndtere 
økonomisk, at det bør være praktisk og teknologisk mulig å legge til rette for dette, og at en slik 
ordning gir en bedre kontantstrøm for kommunen. 

 



Jeg skal selvfølgelig ta dette opp med rådmannen. Det er herved gjort, og jeg ber om en 
redegjøring om dette i neste Kommunestyre. 

 

Sunndal kommunes møtereglement åpner for øvrig for å stille skriftlige spørsmål i 
kommunestyret til rådmannen, også om saker som ikke står på sakslista. Fristen for slike 
spørsmål er den samme som for skriftlige spørsmål til ordføreren, altså fire virkedager før 
kommunestyremøtet.» 
 

 

  




